Theme 1: Being a young person in French-speaking society Families and citizenship



Translation

		-				
Irac	luisez	COTO	Yta	Δn	and	laic
Hac	MISCE		ハし		arig	wis

Si les parents ont des idées fixes sur les attitudes de leurs enfants, les ados aussi ont leurs préjugés : ainsi, 84 % des filles jugent qu'elles sont plus romantiques que les garçons, et 82 % d'entre elles estiment que les garçons pensent plus au sexe qu'elles (51 % des garçons seulement partagent cet avis). Enfin, la moitié des adolescents s'accordent à dire qu'il revient au garçon de faire le premier pas pour entamer une relation							

up a relationship...

If parents have fixed ideas about their children's attitudes, young people also have their prejudices: thus/so, 84% of girls believe that they are more romantic than boys, and 82% of them think that boys think more about sex than they do (only 51% of boys share this opinion). Finally, half of the teenagers agree that it's up to the boy to make the first move to begin/start